
 
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU     
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 
 

Zápisnica 
z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

konaného dňa 8. 4. 2013 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
1. Otvorenie  
2. Správa o vývoji cestovného ruchu za rok 2012 
3. Prehľad a hodnotenie medzinárodnej spolupráce hlavného mesta SR Bratislavy za rok 2012 
4. Rôzne  
 
 
K bodu 1 
Predsedníčka komisie Ing. Anna Reinerová otvorila rokovanie. 
 
K bodu 2 
Správa o vývoji cestovného ruchu za rok 2012 
 
Materiál predložili a informáciu podali MUDr. František Stano, predseda predstavenstva BTB 
a Ing. Michaela Potočárová, výkonná riaditeľka BTB. 
- čísla sú pozitívne, počet zahraničných návštevníkov stúpa, tiež narastá počet prenocovaní 
domácich, destinácia má však väčšiu kapacitu ako je využitá, turisti z Británie – z pánskych 
návštev sa preklápa na bežných návštevníkov, špeciálna taktika na český trh, požiadavky 
Ryanair sú vysoké na spoluprácu, priemerná cena ubytovania klesla o 36,42 EUR, materiál 
pôjde na rokovanie MsR 11.4. 
- Mgr. Droba – český trh je už vyčerpaný, je potrebné zamerať sa na britský a čínsky trh, 
smerom – Bratislava – vyhľadávaná golfová destinácia do 5 rokov, lebo má kvalitné greeny 
 
Členovia komisie zobrali na vedomie a odporúčajú Mestskej rade a Mestskému zastupiteľstvu 
Hl. mesta SR Bratislavy prerokovať a zobrať na vedomie „Správu o vývoji cestovného ruchu 
za rok 2012“. 
 
Hlasovanie: prítomní: 8, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu 3 
Prehľad a hodnotenie medzinárodnej spolupráce hlavného mesta SR Bratislavy za rok 2012 
 
Materiál predložila a prezentovala komisii Jana Švecová, vedúca Oddelenia zahraničných 
vzťahov a protokolu. 
- mesto pokračuje v doterajších aktivitách, nováčikom je mesto Brno, s ktorým bola 
podpísaná zmluva v máji 2012, v rámci spolupráce s Moskvou sa podporuje sa mládež 
a spolupracujú mestské knižnice, Cleveland – oživenie spolupráce, výmena študentov 
a profesorov medzi Univerzitou Komenského a Clevelandskou univerzitou, kultúrne 
podujatia, spolupráca s Perugiou pokračuje, pôsobenie mesta v Eurocities 



- Ing. Reinerová – Neplánuje sa viac využiť priestor, ktorý Brno ponúka... a Praha? 
- Švecová – Áno, sú naklonení spolupráci, Praha zostáva partnerom, ale nezúčastnila sa 
minulý rok ani multilaterálnej spolupráce 
- Ing. Potočárová – Dni Európy v Brne – prezentovala sa aj Bratislava s ríbezľovým vínom, 
tiež sa mesto zúčastnilo Regiontour v Brne v januári 
 
Členovia komisie zobrali na vedomie a odporúčajú Mestskej rade a Mestskému zastupiteľstvu 
Hl. mesta SR Bratislavy prerokovať a zobrať na vedomie „Prehľad a hodnotenie 
medzinárodnej spolupráce hlavného mesta SR Bratislavy za rok 2012“. 
 
Hlasovanie: prítomní: 8, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu 4 
Rôzne  
 
- Ing. Hečko – Čo sa týka dane za ubytovanie sú zmapované okolité štáty v akej sume sa 
pohybujú, aby neprišlo k diskriminácii? Nie sú jazykové mutácie stránky mesta. 
- RNDr. Černá – Kontroluje sa úroveň hotelov? 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Anna Reinerová v.r. 
predsedníčka komisie 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Ivana Mattošová 

    tajomníčka komisie 


